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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2020/21:2934 Pisarapporter

Vid ett möte i riksdagens utbildningsutskott uppgav Skolverkets 
generaldirektör sig inte ha känt till de rapporter som utbildningsministern 
beställt av tjänstemän på departementet om tvivel på Pisamätningens kvalitet.

Utbildningsministern hävdar i medier att det handlade om internt arbetsmaterial 
och att det är skälet till att inte Skolverket informerades.

Av denna anledning vill jag fråga utbildningsminister Anna Ekström:

 

Anser inte ministern att informationen i rapporterna var av sådan karaktär att 
Skolverket borde ha fått den även om ministern själv betraktade den som 
internt arbetsmaterial?

………………………………………

Björn Söder (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-24
Besvaras senast
2021-06-02 kl. 12.00


